

Ref.: MHC/Disclosure/2025/067

Date: 03/08/2025

Boursa Kuwait Company Mubarak Al Kabeer St. AlSharq, Kuwait P.O.Box 22235 Safat, 13083 Kuwait مرجع رقم: MHC/Disclosure/2025/067 التاريخ: 33 أغسطس 2025

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين !!!

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Comment on Unusual Trading Activity

Pursuant to the provisions of Executive Bylaws Article 4-5 of Chapter 4 of Module No. 10 (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority (No. 72 of 2015) regarding the disclosure of material information and the mechanism of its announcement, and referring to the email received from Boursa Kuwait requesting Mezzan to comment on the unusual trading on the shares of the company during the trading session on 03/08/2025.

We note that the company does not have any material information to disclose other than what was disclosed previously. There are no recent developments that would have affected the company or its affairs in a way that would result in this unusual trading activity. Accordingly, we reiterate our commitment to comply with all instructions issued by the Capital Market Authority and Boursa Kuwait in this regard.

الموضوع: ايضاح بشأن التداول غير الاعتيادي

عملا بما جاء في الكتاب العاشر (الإفصاح و الشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة بموجب قرار هيئة أسواق المال رقم (72 لسنة 2015) بشان الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها و بالإشارة إلى الإيميل الإلكة تونى الوارد من بورصة الكويت بخصوص وجود تداولات غير اعتيادية على سهم الشركة بالبورصة خلال جلسة تداول يوم 2025/08/03 ، نعيطكم علما بأنه لا توجد لدى الشركة أية معلومات جوهرية لم تقم بالإفصاح عنها بخلاف ما تم الإفصاح عنه سابقا، ولم تكن هناك أي تطورات حدثت مؤخرا من شأنها التأثير على الشركة أو شنونها بالشكل الذي ترتب عليه هذا التداول غير الإعتيادي. و في هذا السياق نؤكد حرصنا الدائم على الالتزام بكافة التعليمات الصادرة عن هيئة أسواق المال وشركة بورصة الكويت في هذا الخصوص.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Regards,

Mezzan Holding Company KSCP Walid Khalil Head of Legal شركة ميزان القابضة ش.مكع. وليد علي خليل مدير الإدارة القانونية